
2

Bloemendaal
Motie bij de Kadernota 2020: schrappen van drie Fte's voor beantwoording raadsvragen

Hart voor Bloemendaal,...
de voorzitter van de gemeenteraad van Bloemendaal

Van:
Aan:
Onderwerp: extra Fte's voor beantwoording raadsvragen

De raad in openbare vergadering bijeen op woensdag 22 mei 2019,

Constaterende dat

De Raad op 8 November 2018 heeft ingestemd met het budget voor 3 Fte's ten behoeve van 
het wegwerken van een achterstand in het beantwoorden van Raadsvragen;
Deze 3 Fte's structureel in de begroting zijn opgenomen;
De voorlopige begroting zoals gepresenteerd bij de kadernota niet in evenwicht is.

Overwegende dat

De 3 extra Fte's overbodig zijn omdat raadsvragen sinds mei 2019 worden beantwoord door 
het college als volgt: Opgemerkt wordt dat conform de aangenomen motie van WD, CDA, 
Groenlinks, D66, VDB en PvdA in de raadsvergadering van 18 april 2019 onder 'strijd met het 
openbaar belang" ex artikel 169 derde lid van de Gemeentewet onder meer de navolgende: 
Een verzoek tot verstrekking van mondelinge of schríftelijke informatie dat betrekking heeft 
op een:
1. aansprakelijkstelling en/of
2. aangifte en/of
3. aanhangig zijnde geding bij een rechterlijke instantie, tegen de publiekrechtelijke 

rechtspersoon de gemeente Bloemendaal en/of de daaronder vallende bestuursorganen - 
daaronder begrepen ook de individuele leden - en/of daarvoor werkzaam zijnde 
ambtenaren en waarbij één of meer van de onder 1 t/m 3 genoemde gebeurtenis is 
geïnitieerd dooréén of meer leden, duo-commissieleden dan wel naasten voor 
voornoemde benoemden, in het kader van hun persoonlijk belang.

Dit zo zijnde, elke EUR die aan de extra Fte's wordt besteed er een te veel is;

Verzoekt het college

Om de 3 Fte's voor de beantwoording van de vragen te schrappen;
Deze wijziging als zodanig in de begroting op te nemen.

en gaat over tot de orde van de dag.
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Hart voor Bloemj 
Rob Slewe


